

**ORDER APPROVING THE
PREFERENTIAL EMPLOYMENT
PROGRAM IN THE SNAP LAKE
DIAMOND PROJECT SOCIO-
ECONOMIC AGREEMENT**
R-047-2004

**DÉCRET APPROUVANT LE
PROGRAMME DE PRIORITÉ
D'EMPLOI ÉTABLI DANS LE
CADRE DE L'ACCORD SOCIO-
ÉCONOMIQUE RELATIF AU
PROJET SNAP LAKE DIAMOND**
R-047-2004

INCLUDING AMENDMENTS MADE BY

MODIFIÉ PAR

This consolidation is not an official statement of the law. It is an office consolidation prepared by Legislation Division, Department of Justice, for convenience of reference only. The authoritative text of regulations can be ascertained from the *Revised Regulations of the Northwest Territories, 1990* and the monthly publication of Part II of the *Northwest Territories Gazette*.

Copies of this consolidation and other Government of the Northwest Territories publications can be obtained at the following address:

Canarctic Graphics
5102-50th Street
P.O. Box 2758
Yellowknife NT X1A 2R1
Telephone: (867) 873-5924
Fax: (867) 920-4371

La présente codification administrative ne constitue pas le texte officiel de la loi; elle n'est établie qu'à titre documentaire par les Affaires législatives du ministère de la Justice. Seuls les règlements contenus dans les *Règlements révisés des Territoires du Nord-Ouest (1990)* et dans les parutions mensuelles de la Partie II de la *Gazette des Territoires du Nord-Ouest* ont force de loi.

On peut également obtenir des copies de la présente codification et d'autres publications du gouvernement des Territoires du Nord-Ouest en communiquant avec :

Canarctic Graphics
5102, 50^e Rue
C.P. 2758
Yellowknife NT X1A 2R1
Téléphone : (867) 873-5924
Télécopieur : (867) 920-4371

FAIR PRACTICES ACT

**ORDER APPROVING THE
PREFERENTIAL EMPLOYMENT
PROGRAM IN THE
SNAP LAKE DIAMOND PROJECT
SOCIO-ECONOMIC AGREEMENT**

WHEREAS preferential employment in the diamond mining industry is important to and will promote the welfare of the peoples of the Northwest Territories;

The Commissioner in Executive Council, under section 9 of the *Fair Practices Act* and every enabling power, hereby approves the preferential employment program set out in the *Snap Lake Diamond Project Socio-Economic Agreement* signed by De Beers Canada Mining Inc. and the Government of the Northwest Territories on May 18, 2004 and tabled in the Legislative Assembly on May 26, 2004 by the Minister of Resources, Wildlife and Economic Development, as that Agreement is amended from time to time in accordance with its provisions.

Printed by
Territorial Printer, Northwest Territories
Yellowknife, N.W.T./2004©

LOI PROHIBANT LA DISCRIMINATION

**DÉCRET APPROUVANT LE
PROGRAMME DE PRIORITÉ
D'EMPLOI ÉTABLI DANS
LE CADRE DE L'ACCORD
SOCIO-ÉCONOMIQUE RELATIF
AU PROJET SNAP LAKE DIAMOND**

Attendu que la priorité d'emploi dans l'industrie minière diamantifère est importante pour promouvoir le bien-être des peuples des Territoires du Nord-Ouest,

le commissaire en Conseil exécutif, en vertu de l'article 9 de la *Loi prohibant la discrimination* et de tout pouvoir habilitant, approuve le programme de priorité d'emploi décrit dans l'*Accord socio-économique relatif au projet Snap Lake Diamond*, signé par le gouvernement des Territoires du Nord-Ouest et De Beers Canada Mining Inc. le 18 mai 2004 et déposé devant l'Assemblée législative le 26 mai 2004 par le ministre des Ressources, de la Faune et du Développement économique, avec ses modifications subséquentes.

Imprimé par
l'imprimeur territorial, Territoires du Nord-Ouest
Yellowknife (T. N.-O.)/2004©
